
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 48
I 2013 hævede SRSF-regeringen afgiften på lystfartøjsforsikringer med 34
pct. og i den forbindelse vurderede Skatteministeriet ikke, at denne markante
stigning ville medføre stigende grænsehandel, hvor fartøjsejere sender deres
skibe til service, vedligehold og opmagasinering i eksempelvis Sverige for på
den måde at opnå billigere priser og undgå den danske lystfartøjsafgift. Mini-
steren bedes redegøre for udviklingen i grænsehandlen på dette område si-
den 2012 og frem til i dag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand
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